

“Pencipta lagu “Sinum” dan “Kinansi”. Menyiarkan Islam kepada saudagar-saudagar, nelayan dan orang laut. Dialah yang mempertahankan permainan gamelan salah satu seni Jawa supaya diteruskan untuk menjadi alat penarik rakyat ke arah jiwa agama dan ingat kepada Tuhan. Makamnya di Gunung Muriya.

8. Syarifuddin, terkenal dengan nama “Sunan Drajat. Sunan Drajat ini ialah putera Sunan Ampel. Dialah pencipta lagu “Pangkor”. Ia seorang yang sangat besar jasanya dalam lapangan kebajikan masyarakat. Dalam masa menjalankan penyiaran Islam, ia kedapatan memberi bantuan-bantuan kepada anak-anak yatim, orang-orang miskin dan orang-orang sakit. Makamnya di Sodaju.

9. Radin Muhammad Syahid, terkenal dengan nama: “Sunan Kalijaga”. Ia berasal dari kerabat “Prabu Berwijaya” yang kelima. Dialah pencipta wayang kulit dan pengarang cerita-cerita wayang yang bercorak duka, dari cabang-cabang cerita Ramayana dan Barata. Wujudnya raksaksa Iyakil, Baudat (kelakar): samar, pitruk, garing dan bagung serta suruhitu dalam cerita wayang yang bercorak asyik maksyuk diberi falsafah agama. Umpamanya cerita-cerita: Dewa Ruci, Wahyu Cekeraningrat, Serikandi Berguru Manah, Indang Wahyu Ningsih, Pitiruk Jadi Raja, Airuan dengan Nitisari, Pelagu Nadi, Lahirnya Gatuk Tekucu, Wahyu Makusu Rumu dan lain-lainya lagi.

Radin Muhammad Shahid ini juga pencipta gending (lagu): “Dandang Golo”. Pusat penyiar Islamnya terletak di Jawa Tengah. Tablighnya selalu dihadapkan kepada kaum Ningrat (bangsawan) dan cerdik pandai. Makamnya di Kadilangu, Demak.

(Dari buah qalam Radin Haji Asnawi Hadisisuwaya dalam “Hikmah”).

Kenyataan Kepada Anggota-anggota

Ikhwan

Pimpinan Ikhwan dari satu kesatunmasa berharap mendapat kerjasama dari anggota Ikhwan. Ikhwan selalu mengadakan ceramahnya di Singapura dan untuk memberi peluang kepada saudara yang di luar Singapura maka kami mengusahakan supaya ceramah-ceramah itu dibukukan.

Ceramah yang pertama yang diucapkan oleh Perupsir Abdul Kahar Mazkar telah kami siarkan.

Yang kedua - risalah “kesedaran” telah kami siarkan dan telah mendapat perhatian.

Yang ketiga ucapan Kiyai Muhammad Arshad Talib Lubis sudah kami usahakan, juga ucapan Kiyai Nasrudin Latib tentang “rumahtangga” sedang kami usahakan untuk dibukukan.

Bagi satu risalah itu kami tidak minta bayaran harganya daripada anggota Ikhwan tetapi kami meminta tiap-tiap seorang menghantarkan setem 10 sen untuk belanja mengirimnya - lainnya tidak.

Tujuannya ialah supaya tiap-tiap anggota Ikhwan mendapat faedah dan manfaatnya dengan tidak berbelanja - selain daripada setem.

Pintalah kepada:

IKHWAN

356 & 358, Geylang Rd.,

Singapore-14.